

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB BANK Date: 29-12-2024 10:35:54 AM Subject: Arab Bank Iraq</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك العربي التاريخ: AM 10:35:54 2024-12-29 الموضوع: المصرف العربي العراق</p>
<p>Kindly note that on December 24, 2024, the Central Bank of Iraq granted Arab Bank Iraq the final banking license to operate in the Republic of Iraq. Arab Bank Iraq is a subsidiary of Arab Bank PLC, with Arab Bank holding approximately 60% of its capital. It is expected that Arab Bank Iraq will commence operations in the Republic of Iraq at the beginning of 2025. This milestone aligns with the Arab Bank Group's strategy to expand, grow, and strengthen its presence in Arab countries, while continuing to invest abroad and diversify the Group's income and revenue sources. It is noteworthy that Arab Bank previously had a direct presence in Iraq for nearly 80 years, operating four branches: two in Baghdad, one in Basra, and one in Mosul, from 1945 to 1964.</p>	<p>نود أن نحيطكم علماً بأنه قد صدرت موافقة البنك المركزي العراقي بتاريخ 2024/12/24 على منح المصرف العربي العراق الرخصة النهائية لممارسة العمل المصرفي في جمهورية العراق. إن المصرف العربي العراق هو شركة تابعة للبنك العربي ش.م.ع حيث يملك البنك العربي ما يقارب 60% من رأسمال المصرف، ومن المتوقع أن يباشر المصرف العربي العراق أعماله في الجمهورية العراقية مع مطلع العام 2025. وتأتي هذه الخطوة في إطار استراتيجية مجموعة البنك العربي للتوسع والنمو وتعزيز تواجدهما في الدول العربية ومواصلة الاستثمار الخارجي وتنويع مصادر الدخل والإيرادات للمجموعة. وتجدر الإشارة هنا إلى أن البنك العربي كان متواجداً في العراق بشكل مباشر منذ ما يقارب ثمانين عاماً، حيث كان للبنك أربعة فروع في العراق، إثنان في بغداد وفرع في البصرة وآخر في الموصل، عملت منذ العام 1945 وحتى العام 1964.</p>
<p>24-12-2024</p>	<p>24-12-2024</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Khulud Eisawi</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Khulud Eisawi</p>